
Z á p i s n i c a 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 28.12.2015 o 17,30 hod. v 
zasadacej miestnosti Obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Miroslav Holička, ktorý  privítal 
prítomných poslancov a občanov obce.  
     Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 9 
poslancov z celkového počtu 9. Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia predsedajúci určil p. 
Alenu Matulovú a Martu Mizerovú - poslankyne OZ.  
Pozmeňovací návrh poslanca Šimulčíka doplniť do pozvánky bod č. 6/ Interpelácia poslancov, bod č. 
7/ Diskusia.  
   Predsedajúci dal hlasovať za predložený program rokovania s pozmeňovacím návrhom, tento 

poslanci schválili jednomyseľne. 

 

K bodu č. 2/ 

Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

     Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obdržali poslanci spolu s pozvánkou, 
tvorí prílohu zápisnice a predsedajúci všetkých prítomných oboznámil s plnením uznesenia z 
predchádzajúceho zasadnutia. Jednomyseľne vzaté na vedomie. 

 

K bodu č. 3/ 

Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave na r. 2016, rozpočet MŠ a VŠJ na r. 2016 

          Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Predseda 
finančnej komisie oboznámil prítomných so zmenami oproti minulému rozpočtu, každý z poslancov 
bol upovedomený k akým zmenám prišlo a  doporučuje  návrh rozpočtu ZŠ, MŠ, VSJ na r. 2016 
schváliť. 
Diskusia: Šimulčík – technická pripomienka, materiál ktorý sme prijali, jedno VZN bolo navýšenie od 

septembra, a druhé od augusta. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie. Výsledok hlasovania: prítomní 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, 

Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0 

 

K bodu č. 4/ 
Príloha č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa 
materskej školy a školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava  
 
     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.  

Výsledok hlasovania: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, 

Polák, Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0 

 

K bodu č. 5/ 

Návrh rozpočtu obce na roky 2016-2018 

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Predseda 
finančnej komisie oboznámil prítomných so zmenami oproti minulému rozpočtu a  doporučuje návrh 
rozpočtu obce schváliť. 



Diskusia k rozpočtu - poslanci: 

  Šimulčík – cez projektor prezentoval  platy pracovníčok zariadenia opatrovateľskej služby 
a zamestnancov obecného úradu.  Predložil návrh, je na poslancoch či sa schváli. 

 K návrhu poslanca Šimulčíka  sa vyjadrila poslankyňa Mizerová, Matušica, Matulová 
a podporili  návrh rozpočtu, ktorý schválila finančná komisia,  

 Režnáková – platy by zostali, len ten balík, ktorý je tam na prerozdelenie sa dá použiť inak. 

 Predsedajúci dal hlasovať za návrh poslanca Šimulčíka.  
Výsledok hlasovania: prítomní 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, 
Polák, Režnáková, Šimulčík), za 3 (Šimulčík, Režnáková, Holbíková), proti 6 (Klokner, Lipovský, 
Matulová, Matušica, Mizerová, Polák) – návrh neprešiel 

 Šimulčík – navrhuje, aby bol programový rozpočet. Teraz predkladáme rozpočet bez 
programovej štruktúry  a zdá sa mu to neprehľadné. 

 Tóthová – účtovníčka obce, zo zákona obce do 2 tisíc obyvateľov nemusia predkladať 
programový rozpočet. Programy uvedené v teraz predkladanom rozpočte pre poslancov 
slúžia na lepšiu orientáciu v rozpočte. 

 Lipovský – rozpočet je na to, aby sa s ním pracovalo aj priebehu roka. 

 Predsedajúci dal hlasovať za návrh poslanca Šimulčíka, aby bol programový rozpočet. 
Výsledok hlasovania: prítomní 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, 
Polák, Režnáková, Šimulčík), za 2 (Polák, Šimulčík), zdržal sa 7 (Režnáková, Holbíková, 
Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová) – návrh neprešiel 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie nasledovne: 
- Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie viacročný rozpočet – jednomyseľne vzaté na 

vedomie, 

- Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet obce r. 2016 bez pripomienok 

               Výsledok hlasovania: prítomní 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, 

Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), za 6(Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák), 

zdržal sa 3 (Režnáková, Holbíková, Šimulčík) 

 

K bodu č. 6/ 

Interpelácia poslancov  

 

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

 Mizerová – navrhla, aby sme konečne zaujali stanovisko k tým miestnym komunikáciám, aby 
sme konečne začali niečo robiť, nejaká komisia aby vznikla, dôležitá je ulica  Športová, Nové 
domy a postupne ďalšie, 

 Matulová – súhlasí s úverom, aby sa urobilo naraz viac miestnych komunikácií, 

 Polák – treba urobiť samostatnú poradu k tomuto, 

 Matušica – tiež navrhuje poradu k miestnym komunikáciám aj k úveru, prvá cesta musí byť 
Športová, 

 Režnáková – pred dvomi zastupiteľstvami sa rozprávalo o vyhlásení verejného obstarávania, 
nebolo vyhlásené verejné obstarávanie, je za postupnosť pri výstavbe ciest,  

 Starosta  - na cesty boli určené nejaké finančné prostriedky, ale nevidel som dôvod, aby som 
odmietol 46 tis. € na rekonštrukciu škôlky,  zveľadil a rozšíril sa obecný majetok,  peniaze boli 
použité efektívne a slúžia všetkým občanom, 

 Lipovský – vyslovil  názor,  aby sa urobili všetky cesty naraz, bavme sa o tom či zoberieme 
úver, alebo nie. 

 Matulová – podporujem úver, sto tisíc € nie je veľa, 

 Šimulčík – môžeme dať urobiť štúdiu, 



- starosta - v januári vyhlásime verejnú súťaž, bol by som rád, keby dohliadala na verejné 
obstarávanie na opravy miestnych komunikácií komisia:  
predseda komisie:  Roman Matušica 
členovia komisie:  Martin Polák, Denisa Holbíková, Stanislava Režnáková 
Hlasovanie: prítomných 9(Holbíková, Klokner, Lipovský, Matulová, Matušica, Mizerová, Polák, 

Režnáková, Šimulčík), za 9, proti 0, zdržal sa 0 

 Šimulčík – žiada o predloženie nákladov na  námestie Jukla a Krčméryho. 
 
 
K bodu č. 7/ 

Diskusia 

V rámci diskusie vystúpili občania: 

 Kavoň – ďakuje, že  po roku konečne vidí prvú konštruktívnu verejnú diskusiu, veľmi si to 
vážim a ešte raz ďakujem, 

 Miklošíková – vyzýva poslancov, aby boli starostovi nápomocní. 
 
  

K bodu č. 8/ 

Záver 

     Záverom starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Zapísala: Dobišová    Miroslav   H o l i č k a, starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


